

Title (en)

Vapour extraction device and method for mounting same

Title (de)

Dunstabzugsvorrichtung sowie Verfahren zur Montage einer Dunstabzugsvorrichtung

Title (fr)

Dispositif d'aspiration de vapeur et procédé de montage d'un dispositif de cheminée de ventilation

Publication

EP 2123980 A2 20091125 (DE)

Application

EP 09100282 A 20090514

Priority

DE 102008024324 A 20080520

Abstract (en)

The vapor removal device has an inner fireplace housing (8) which is covered in completely mounted condition by a cover part, particularly a stainless steel panel part. A ventilation box (25) is inserted in the cover part for a blower of the vapor removal device. A rear wall of the inner fireplace housing has a hook element (33), at which the ventilation box is suspended in a tool-free solvable manner. An independent claim is included for a method for mounting a vapor removal device.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Dunstabzugsvorrichtung, insbesondere eine deckenbefestigbare Inselesse, mit einem Innenkamingehäuse (8), das im fertig montierten Zustand durch zumindest ein Verkleidungssteil (5), etwa ein Edelstahlblechteil, verkleidet ist und in das ein Lüfterkasten (25) für ein Gebläse der Dunstabzugsvorrichtung eingesetzt ist. Erfindungsgemäß weist eine Rückwand (23) des Innenkamingehäuses (8) zumindest ein Hakenelement (33) auf, an dem der Lüfterkasten (25), vorzugsweise werkzeugfrei lösbar, eingehängt ist. Die Erfindung betrifft weiter ein Verfahren zur Montage einer Dunstabzugsvorrichtung.

IPC 8 full level

F24C 15/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/2071 (2013.01)

Citation (applicant)

DE 102004042291 B4 20071011 - MIELE & CIE [DE]

Cited by

FR2958728A1; EP2754965A1; CN110375364A; EP2754966A1; WO2014012470A1; WO2018086936A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2123980 A2 20091125; EP 2123980 A3 20140305; EP 2123980 B1 20151104; DE 102008024324 A1 20091126

DOCDB simple family (application)

EP 09100282 A 20090514; DE 102008024324 A 20080520